(星期日Sun)

言語藝術和語言 Speech Arts and Language

Professor Benjamin K Y Tsou

讀詩的當下意義

(普通話主講)

Why Do We Read Chinese Classical Poetry Today

李思涯博士 Dr Siya Li

荒野裡的社會主義現代性: 中國女拖拉機手形象的變遷 (1949 - 1964)

(普通話主講)

Socialist Modernity in the Wasteland: Changing Representations of the Female Tractor Driver in China, 1949-1964

渡言教授

Professor Daisy Yan Du



反思效益主義 Reflection on Utilitarianism

藍世樂博士 Dr Sai Lok Nam

文物作為社區延續的載體 以西貢鹽田梓及銅鑼灣大坑 的文物保育項目為例

Heritage as the Carrier of Community Continuity: Case Studies on the Heritage Preservation Items of Yimtinzai, Saikung and Tai Hang, Causeway Bay

張兆和教授 Professor Siu Woo Cheung

下午3時至5時 香港歷史博物館地下演講廳 座位139 費用全免,名額有限,先到先得

3 - 5 pm

Lecture Hall, G/F, Hong Kong Museum of History 139 seats

Free admission; first come, first served

## 講座系列 HKUST Public Humanities Lectures

隨著香港社會專上及持續教育的普及,學術知識越來越成為公眾知情權的重要內容。學術知識貴在創新,但新知自應造福人群。 人文學科美於人情,而話語豈宜黌宮獨唱。香港科技大學人文學部因此與香港歷史博物館合設科大人文新語講座系列,期與公眾 共享文史哲等多元領域的人文學術研究成果。

This is a series of public lectures by the faculty from HKUST to share with the increasingly better educated public in Hong Kong the advanced knowledge in the domain of multidisciplinary humanities, which is for the public, of the public, and by the public.

合辦 Co-organised by: 香港歷史博物館 Hong Kong Museum of History 香港科技大學人文學部 Division of Humanities, The Hong Kong University of Science and Technology 查詢 Enquiry: 講座內容/Lectures (2358 7786) 場地安排/Venue (2724 9082)





